
 1

  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 06 ianuarie 2016, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 31 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 24, fiind absenţi domnii consilieri Andrei Mircea, 
Brătulescu Simona, Bulf Cornel, Damian Haralambie, Cotenescu Maria,  Mînzînă 
Ion, Nicolaescu Marius şi Tecău Grigore Florin,  deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, secretarul Judeţului 
Argeş, dna Ciobanu Alisa, director executiv Direcţia Administraţie Publică 
Comunităţi Locale,  dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin director executiv 
Direcţia  Investiţii, dra Tache Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea 
Teritoriului şi Urbanism, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret, Cultură, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse Umane, 
dl Ciocnitu Eduard, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi 
Privat al Judeţului Argeş R.A., dl Sănduloiu Ion, directorul Serviciului Public 
Judeţean Salvamont Arges, dl Ţurcanu Sorin, şef Serviciul Audit Public Intern, dl 
Popescu Cornel directorul Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian, 
director Biblioteca Judeţeană Argeş dna Pendiuc Gabriela, director Şcoala Populară 
de Arte şi Meserii Piteşti, dl Macovei Adrian, director general Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş,  dna Negoșanu Araxy, manager 
interimar Teatrul Alexandru Davila Pitești, dna Ciocănău Niculina, consilier 
Preşedinte. 
 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Sărut mâinile, bună ziua, venim cu 
informaţii din teren, doamna vicepreşedinte este încă acolo, am mers pe partea de 
sud pentru că acolo este zăpada destul de mare, spre 40 de cm. Pe la ora 06.00 am 
primit o informare de la ISU că a picat curentul electric pe mai multe comune în 
zona aceea, în jur de 1700 de persoane şi atunci am hotărât să mergem pe toată 
zona. Eu am mers pe zona Bradu până la Ştefan cel Mare, doamna vicepreşedinte, 
Bârla şi zona Domneşti şi din aparatul tehnic domnul Cătălin Şovar a mers pe 
zona Ungheni. Lucrurile sunt bune, pe zona de nord fulguieşte, bate vântul şi 
sperăm să rămână aşa. Aceasta este o veste bună, primarii se mişcau bine, şi cei ai 
PSD şi ai PNL, toti erau pe poziţii, asta m-a bucurat, am fost în fiecare primărie, 
lucrurile sunt ţinute sub control. Am convocat consiliul în regim de urgenţă astăzi 
pentru că sunt câteva puncte pe ordinea de zi. După cum aţi văzut, doamna 
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Mocanu vă rog să veniţi alături de noi să ne explicaţi care ar fi partea bugetară ca 
motiv de urgenţă. Al doilea motiv de urgenţă este să fim de acord cu colegii 
consilieri judeţeni care au fost aleși deputaţi. Cu această ocazie vă reamintesc 
rugămintea ca fiecare formaţiune politică ce are parlamentari plecaţi din rândul 
consilierilor judeţeni, să nominalizeze viitorii colegi consilieri judeţeni  pentru că 
aş dori ca în prima şedinţă ordinară din a doua decadă a acestei luni, să îi 
titularizăm şi să fim în formulă completă. Vă informez că avem cvorum, avem cei 
trei foşti colegi care sunt parlamentari şi care nu sunt de faţă, domnul Bulf este 
motivat, are o problemă de familie, şi cei doi vicepreşedinţi care sunt în teren.  

Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Dacă este 
cineva împotrivă? Vă mulţumesc. Ordinea de zi a fost votată în unanimitate.  
 

-  I - 
 

Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2016  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.        
 
Dna director Mocanu Carmen – Ca urmare a Hotărârii de Guvern nr. 975/ 
21.12.2016 privind alocarea unei sume din fonduri de intervenţie la dispoziţia 
Guvernului prevăzut în bugetul de stat al anului 2016 pentru unele unităţi 
administrativ-teritoriale afectate de calamităţi naturale produse de inundaţii, 
pentru judetul Argeş s-a repartizat suma de 474.000 lei. După cum am spus şi în 
raport, conform referatului primit de la Direcţia de Investiţii care monitorizează 
aceste lucrări, s-au repartizat pe cele patru obiective,  aceasta este o diferenţă de la 
o hotărâre de guvern anterioară în care noi am solicitat aceste sume. Acestea au 
fost alocate prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Judeţean nr. 611/29.12.2016 
şi ca urmare a prevederilor articolului 82 din Legea Finanţelor Publice 
nr.273/2006 cu sumele aprobate prin hotararea guvernului precum şi alte sume 
alocate de la bugetul de stat se majorează, respectiv se diminuează bugetele locale 
prin dispoziţia autorităţii executive potrivit legii, urmând ca la prima şedinţă a 
autorităţii deliberative să se valideze modificările respective. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă sunt întrebări? 

Dl consilier Postelnicescu Marius - Aş dori să întreb cum a fost evaluată suma 
aceea, 256 obiectiv refacere DJ730A?  

Dl director Ivaşcu Sorin – Este vorba despre alocarea unor sume în baza unei 
solicitări de la Ministerul Administraţiei şi Internelor în luna iunie 2016 care a 
prevăzut obiective afectate de calamităţi în urma ploilor din perioada 24 mai – 26 
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iunie 2016. Prin Hotărârea Comitetului  Judeţean pentru Situaţii de Urgenţă, în 
baza analizei notelor de constatare care s-au făcut în teren la mai multe obiective, 
s-au solicitat devize, evaluari a acestor obiective. Acestea au fost supuse aprobării 
Comitetului Judeţean pentru Situaţii de Urgenţă în 29 iulie 2016 şi s-a aprobat un 
proiect de hotărâre de guvern. În luna octombrie s-au alocat 30% din aceşti bani 
iar acum diferenţa de 70% pe aceste obiective. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă mă întrebaţi pe mine sigur nu sunt 
mulţumit, şi vă spun şi de ce, era necesară o altă procedură care mie mi se părea 
mai logică, după o calamitate care a produs un dezastru şi să vezi în ansamblu, s-a 
mers pe ideea începând cu data de până la data de. Când am organizat Comitetul 
de Situaţii de Urgentă, în ziua precedentă, a fost o mare calamitate care nu a mai 
fost luată în seamă pentru că excedea perioadei respective. Am mers mai departe, 
ISU, procese verbale, toate procedurile pe care le ştim, care sunt cele legale. În 
luna octombrie când am văzut hotărârea de guvern ne-am bucurat pentru că 
aveam dosare depuse, au venit banii, ne-au dat 30% şi a venit luna decembrie, 
acest proiect de hotărâre, cu diferenţa solicitată. Acesta este motivul ca acest 
punct să fie primul pe ordinea de zi.  

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 1. 

 
 
 

- II - 
 
 

Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
utilizarea excedentului bugetar pentru acoperirea temporară a golurilor de casă în 
anul 2017 - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 
Dna director Mocanu Carmen – Solicităm suma de 2000 mii lei pentru anul 2017 
pentru acoperirea eventualelor golurilor temporare  de casă, un exemplu având 
acum pentru că nu exista venituri încasate şi noi nu putem face plăti pentru 
utilităţi, salarii, şi ne împrumutăm din excedent şi îl folosim  pentru partea de 
dezvoltare şi funcţionare a bugetului. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă sunt întrebări legate de acest proiect 
de hotărâre.  

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 2. 
 

- III - 
 

Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
încetarea mandatului de consilier județean al domnului Bica Dănuț - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 3. 
 
 
 

- IV - 
 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
încetarea mandatului de consilier județean al domnului Georgescu Nicolae - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 4. 
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- V - 
 



 6

 


